

محافظة صلاح الدين / لجنة البيع والايجار الثانية

التاريخ / 25 / 6 / 2025

العدد / 162

((اعلان نكول))

بناء على ما جاء بكتاب مديرية بلدية الدجيل / الاملاك / المرقم (2713) في 25 / 5 / 2025 .

بالنظر لنكول المواطنين مستأجري الاملاك العائدة لمديرية بلدية الدجيل وذلك لعدم مراجعتهم لتسديد بدلات الايجار و ابرام عقود الايجار الاصولية .

تقرر اعادة الاعلان عن الاملاك المبينة تفصيلها ادناه وعلى حسابهم الخاص مع تحميلهم الفرق بين البدلين وفق القانون (٢١ لسنة ٢٠١٣ المعدل) مع مصادرة اماناتهم وتسجيلها ايراداً لصالح البلدية، فعلى الراغبين الاشتراك بالمزايدة مراجعة حسابات البلدية اعلاه خلال مدة (15 خمسة عشر يوماً) اعتباراً من اليوم التالي لنشرها في الصحيفة المحلية لايداع التأمينات القانونية البالغة (٣٠%) من القيمة المقدرة لكامل مدة الايجار وستجري المزايدة في تمام (الساعة العاشرة صباحاً) وفي مقر مديرية بلدية الدجيل وسيتحمل من ترسو عليه المزايدة اجور النشر والاعلان والدالية والمصارف الأخرى ونسبة (٢%) من بدل الإحالة .



PetroChina Halfaya FZCO Iraq Branch

بترو شايينا حلفايا ش م ح فرع العراق

Tender Announcement

Tenders by: PetroChina Halfaya FZCO Iraq Branch (PetroChina), Operator at Halfaya Oil Field (about 35 km southeast of Amarah city) in Iraq, PetroChina is assigned the operator in the consortium, alongside partners TOTAL E&P Iraq PETRONAS Carigali Sdn. Bhd. and the State Partner South Oil Company to develop Halfaya Oil field under contract (DPSC) with Missan Oil Company. The Announced Tender is listed below:

Tender Title	Tender No.
3 Provision of Non-Metallic Pipeline Maintenance Services for Production Facilities	HFY-CON/PD1431-1454
Bidding collection period	From 8:00am on 08 of July 2025 to 14:00pm on 18 of August 2025
Bid Collection fee	Free of Charge
Technical Evaluation Criteria	- Bidder shall have minimum 5 years' Relevant Maintenance Experience in Oil and Gas Field. - Bidder shall own the minimum required equipment to execute the Services as per Schedule 2 of ITB. - Compliance with the Scope of Services as per ITB. - Compliance with PetroChina's HSE requirements - Compliance with PetroChina's Financial Requirements. - Compliance with the Laws and/or Regulations for the company

اعلان عن مناقصة

الجهة المعلقة : شركة بترو شايينا حلفايا ش م ح فرع العراق (شركة بترو شايينا) المنفذة لمشروع حقن نطف الحقلية (التي يبعد 35 كم الجنوب الشرقي من مدينة العمارة) في العراق. وقد اختيرت شركة بترو شايينا لتكون بمثابة المنفذ مع شركتها شركة توتال وشركة بتروناس وشريكهم الحكومي شركة نطف الجنوب لتنفيذ المشروع المذكور اعلاه تحت العقد الموقع مع شركة نطف ميسان. المناقصة المرفقة الاعلان عنها مدرجة ادناه.

رقم المناقصة	عنوان المناقصة
3 HFY-CON/PD1431-1454	توفير خدمات صيانة خطوط الأنابيب غير المعدنية للمنشآت الإنتاجية
فترة استلام العطاءات	من الساعة 8:00 صباحاً من يوم 08 تموز 2025 ولغاية الساعة 02:00 ظهراً من يوم 18 آب 2025
رسوم المشاركة بالمناقصة	دون دفع الرسوم
معايير التقييم الفني	- يجب أن يمتلك المزايد خبرة صيانة لا تقل عن 5 سنوات في مجال النفط والغاز. - يجب أن يمتلك المزايد الحد الأدنى من المعدات المطلوبة لتنفيذ الخدمات وفقاً للجدول 2 من دعوة تقديم العروض (ITB). - الالتزام بنطاق الخدمات وفقاً لدعوة تقديم العروض (ITB). - الالتزام بمتطلبات السلامة والصحة والبيئة (HSE) لشركة بترو شايينا. - الالتزام بمتطلبات بترو شايينا المالية. - الالتزام بقوانين و/أو اللوائح المتعلقة بتسجيل الشركة في العراق.

جمهورية العراق / ديوان محافظة واسط
مديرية بلديات واسط / لجنة البيع والإيجار

العدد: 2780

التاريخ: 2025 / 7 / 5

م / إعلان

تعلن لجنة البيع والإيجار في مديرية بلديات واسط عن تلجير الأملاك المعروجة أوصافها في أثناء والعقود إلى مديرية بلدية الشحيمية وفق لأحكام قانون بيع وإيجار أموال الدولة رقم (21) لسنة 2013 لغرض الراغبين بالاستثمار في المزايدة العلنية مراجعة مديرية بلدية الشحيمية خلال فترة (30) ثلاثون يوماً تبدأ من اليوم التالي لنشرها في الصحف اليومية مستحقين معهم التأمينات القانونية البالغة (30%) من القيمة التقديرية بصك مصدق أو الدفع الإلكتروني ولكامل مدة الإيجار وستجري المزايدة في اليوم الأخير من مدة الإعلان في مقر مديرية البلدية اعلاء في تمام الساعة (العاشرة صباحاً) وإذا صادف يوم المزايدة عطلة رسمية تكون المزايدة في اليوم الذي يليه ويتحمل من ترسو عليه المزايدة اجور النشر والإعلان وكافة المصاريف الأخرى وعلى المستاجر جلب هوية الاحوال الممنونة بصورة أصلية ويتم الالتزام بكافة التعليمات والضوابط الصادرة من البلدية بهذا الصدد.

ت	نوع الملك	رقم الملك	المساحة	الموقع	مدة الإيجار	القيمة التقديرية
1	محل تجاري	25	16 م	مركز الناحية	سنة واحدة	1015000
2	محل تجاري	27	16 م	مركز الناحية	سنة واحدة	685000
3	ساحة تجارية	163	175 م	مركز الناحية	سنة واحدة	510000

ر. مهتمسين اقدم اول / عبد الواحد جاسم محمد
مدير بلديات واسط / رئيس لجنة البيع والإيجار

مجلس القضاء الأعلى
رئاسة محكمة استئناف واسط
محكمة جناح الاحرار
العدد ١١٤ / ج / ٢٠٢٥
التاريخ ٣ / ٧ / ٢٠٢٥
إلى المتهم الهارب (سالم شمشير دهم شجاي الرضوي)
يسكن الاحرار - منطقة صدر حوار
م / تبليغ بالحضور
لشكوى المقامة من قبل المشتكى (حسين رحمن حسين حميدي القرشي) وفق احكام المادة (١٥٣) من قانون العقوبات. وللمجهرولية محل إقامته قررت هذه المحكمة تبليغك عن طريق النشر صحيفتين مطبعتين يومين لغرض الحضور يوم المحاكمة المصايدة ١١٤ / ج / ٢٠٢٥ صباحاً وفي حالة عدم حضورك سوف يتم المحاكمة المصايدة ١١٤ / ج / ٢٠٢٥



PetroChina Halfaya FZCO Iraq Branch

بنروشاينا حلفايا ش م ح فرع العراق

Tenders Announcement

Tenders by: PetroChina Halfaya FZCO Iraq Branch (PetroChina), Operator at Halfaya Oil Field (about 35 km southeast of Amarah city) in Iraq. PetroChina is assigned the operator in the consortium, alongside partners TOTAL E&P Iraq PETRONAS Carigali Sdn. Bhd. and the State Partner South Oil Company to develop Halfaya Oil field under contract (DPSC) with Minisan Oil Company. The Announced Tenders is listed below:

Tender Title	Tender No.
1 Provision of Corrosion Predictive & Preventive Management (CPPM) Services for Production Facilities	HPFY-CON/PD1425-1448
Bidding collection period	From 8:00 AM on 08 July 2025 to 2:00 PM on 18 August 2025
Bid Collection fee	Free of Charge
Technical Evaluation Criteria	1. Compliance with Scope of Work. 2. Compliance with Technical Requirements for Production Facilities Services. 3. Compliance with Technical Requirements for Gas Processing Plant Services. 4. Compliance with PetroChina's HSE requirements. 5. Compliance with PetroChina's Financial Requirements. 6. Compliance with the Laws and/or Regulations for the company registration in Iraq. 7. Compliance with Requirements of ITB 8. Availability of camp at Halfaya Oilfield area. 9. Compliance with PetroChina Schedule of Mobilization. 10. Assessment of Bidder's Previous Performance in Halfaya through Contractor Performance Evaluation.

Tender Title	Tender No.
2 Purchase of Corrosion and Inspection Spares for Production Facilities	HPFY-PUR/PD1288-1275
Bidding collection period	From 8:00 AM on 08 July 2025 to 2:00 PM on 18 August 2025
Bid Collection fee	Free of Charge

Bid Collection fee	Free of Charge
Technical Evaluation Criteria	1. Compliance with Scope of Supply and Technical

أعلان عن مناقصات

العمية المعلقة: شركة بنروشاينا للبتروكيماويات م.ح فرع العراق (شركة بنروشاينا) المعلقة لمشروع محل نطف المعلقة (التي بعد 35 كم الجنوب الشرقي من مدينة البصرة) في العراق، وقد انضمت شركة بنروشاينا لتكون بمثابة المصنف مع شركتها شركة توتال وشركة بارونيل وشريكهم الحكومي شركة نطف الجنوب لتنفذ المشروع المذكور اعلاء تحت المظلة المرفوعة مع شركة نطف ميسال. المناقصات المرفوعة الاعلان عنها منرجة أدناه.

رقم المناقصة	عنوان المناقصة
1	تقديم خدمات إدارة التنبؤ والوقاية من التآكل لمرافق الإنتاج CTF2 HPFY-CON/PD1425-1448
فترة استلام المخططات	من الساعة 8:00 صباحاً يوم 08 تموز 2025، ولغاية الساعة 2:00 ظهراً يوم 18 آب 2025
رسوم المشاركة بالمناقصة	تكون طبق الرسوم
معايير التقييم الفني	1. الالتزام بنطاق العمل 2. الالتزام بالمستطلبات الفنية لخدمات مرافق الإنتاج 3. الالتزام بالمستطلبات الفنية لخدمات مصنع معالجة الغاز 4. الالتزام بمستطلبات بنروشاينا للسلامة والصحة والبيئة (HSE) 5. الالتزام بمستطلبات بنروشاينا المعلقة 6. الالتزام بالقوانين وألوائح التوافق المتعلقة بتسجيل الشركة في العراق 7. الالتزام بمستطلبات دعوة تقديم العروض (ITT) 8. توفر معسكر في منطقة محل المعلقة 9. الالتزام بجدول تعبئة بنروشاينا 10. تقييم الأداء السابق للمتقدم في محل المعلقة من خلال تقييم أداء المقبول

رقم المناقصة	عنوان المناقصة
2	شراء قطع غيار لتآكل وفحص مرافق الإنتاج HPFY-PUR/PD1288-1275
فترة استلام المخططات	من الساعة 8:00 صباحاً يوم 08 تموز 2025، ولغاية الساعة 2:00 ظهراً يوم 18 آب 2025
رسوم المشاركة بالمناقصة	تكون طبق الرسوم

رسوم المشاركة بالمناقصة	تكون طبق الرسوم
معايير التقييم الفني	1. الالتزام بنطاق التوريد، والمستطلبات الفنية 2. الالتزام بمستطلبات دعوة تقديم المناقصة 3. الالتزام بجدول التوريد وطريقة التوريد 4. تقييم الأداء السابق للمتقدم في محل المعلقة من خلال تقييم أداء المقبول



PetroChina Halfaya FZCO Iraq Branch

بتروشاينا حلفايا ش م ح فرع العراق

Tender Announcement

Tenders by: PetroChina Halfaya FZCO Iraq Branch (PetroChina), Operator at Halfaya Oil Field (about 35 km southeast of Amarah city) in Iraq, PetroChina is assigned the operator in the consortium, alongside partners TOTAL E&P Iraq PETRONAS Carigali Sdn. Bhd. and the State Partner South Oil Company to develop Halfaya Oil field under contract (DPSC) with Missan Oil Company. The Announced Tender is listed below:

الجهة المعلنه : شركة بتروشاينا حلفايا ش م ح فرع العراق (شركة بتروشاينا) المنفذة لمشروع حقن نطف الحلفاية (الذي يبعد 35 كم للجنوب الشرقي من مدينة العمارة) في العراق، وقد اختيرت شركة بتروشاينا لتكون بمثابة المنفذ مع شركائها شركة توتال وشركة بتروناس وشريكهم الحكومي شركة نفط الجنوب لتنفيذ المشروع المذكور أعلاه تحت العقد الموقع مع شركة نفط ميسان. المناقصة المراد الاعلان عنها مدرجة أدناه:

Tender Title	Tender No.
3 Provision of Non-Metallic Pipeline Maintenance Services for Production Facilities	HFY-CON/PD1431-1454
Bidding collection period	From 8:00am on 08 of July 2025 to 14:00pm on 18 of August 2025
Bid Collection fee	Free of Charge
Technical Evaluation Criteria	- Bidder shall have minimum 5 years' Relevant Maintenance Experience in Oil and Gas Field. - Bidder shall own the minimum required equipment to execute the Services as per Schedule 2 of ITB. - Compliance with the Scope of Services

رقم المناقصة	عنوان المناقصة
HFY-CON/PD1431-1454	توفير خدمات صيانة خطوط الأنابيب غير المعدنية للمنشآت الإنتاجية
3	
فترة استلام العطاءات	من الساعة 8:00 صباحاً من يوم 08 تموز 2025 ولغاية الساعة 02:00 ظهراً من يوم 18 آب 2025
رسوم المشاركة بالمناقصة	دون دفع الرسوم
معايير التقييم الفني	- يجب أن يمتلك المزايد خبرة صيانة لا تقل عن 5 سنوات في مجال النفط والغاز. - يجب أن يمتلك المزايد الحد الأدنى من المعدات المطلوبة لتنفيذ الخدمات وفقاً للجدول 2 من دعوة تقديم العروض (ITB). - الالتزام بنطاق الخدمات وفقاً لدعوة تقديم العروض (ITB).

12) Bidder must have at least 5 immediate consecutive years of Oil and City Water Treatment operation experience and must provide adequate track records in the field of Oil and City Water Treatment operation experience with all wellhead equipment and storage. Bidder must provide at least 2 Oil and City Water treatment operation projects experience with documentary evidence in the past 3 years.

13) Bidder must have all the valid certificates in English with certified stamp and signature. Bidder's business scope must include the Oil and City Water Treatment Facility production and maintenance. The relevant certificates and supporting documents must be under review by the bidder itself and should not be from sister or mother subsidiary.

14) The bidder shall provide sufficient employees' CV to cover the manpower requirement of this service contract, all the crew members shall have valid IECN Operation Certificate, at least 10% of crew members have Pressure Vessel Operation Certificate, at least 10% of crew members have that Medium Boiler Operation Certificate, the electrical engineers shall have High Voltage Electrical Certificate and at least 2 employees have Forklift Driving Certificate for this contract. The key production personnel must have more than 4 years of experience and the others must have more than 2 years of experience. They must have college's degree or above. All the personnel certificates shall be attached as proof documents with English version.

15) Bidder's past performance evaluation in Missan Oilfield, only bidders with good performance record and new bidders to Missan Oilfield shall be considered qualified.

16) Bidder must have at least 5 immediate consecutive years of Oil and City Water Treatment operation experience and must provide adequate track records in the field of Oil and City Water Treatment operation experience with all wellhead equipment and storage. Bidder must provide at least 2 Oil and City Water treatment operation projects experience with documentary evidence in the past 3 years.

17) Bidder must have all the valid certificates in English with certified stamp and signature. Bidder's business scope must include the Oil and City Water Treatment Facility production and maintenance. The relevant certificates and supporting documents must be under review by the bidder itself and should not be from sister or mother subsidiary.

18) The bidder shall provide sufficient employees' CV to cover the manpower requirement of this service contract, all the crew members shall have valid IECN Operation Certificate, at least 10% of crew members have Pressure Vessel Operation Certificate, at least 10% of crew members have that Medium Boiler Operation Certificate, the electrical engineers shall have High Voltage Electrical Certificate and at least 2 employees have Forklift Driving Certificate for this contract. The key production personnel must have more than 4 years of experience and the others must have more than 2 years of experience. They must have college's degree or above. All the personnel certificates shall be attached as proof documents with English version.

19) Bidder's past performance evaluation in Missan Oilfield, only bidders with good performance record and new bidders to Missan Oilfield shall be considered qualified.

20) Bidder must have at least 5 immediate consecutive years of Oil and City Water Treatment operation experience and must provide adequate track records in the field of Oil and City Water Treatment operation experience with all wellhead equipment and storage. Bidder must provide at least 2 Oil and City Water treatment operation projects experience with documentary evidence in the past 3 years.

21) Bidder must have all the valid certificates in English with certified stamp and signature. Bidder's business scope must include the Oil and City Water Treatment Facility production and maintenance. The relevant certificates and supporting documents must be under review by the bidder itself and should not be from sister or mother subsidiary.

22) The bidder shall provide sufficient employees' CV to cover the manpower requirement of this service contract, all the crew members shall have valid IECN Operation Certificate, at least 10% of crew members have Pressure Vessel Operation Certificate, at least 10% of crew members have that Medium Boiler Operation Certificate, the electrical engineers shall have High Voltage Electrical Certificate and at least 2 employees have Forklift Driving Certificate for this contract. The key production personnel must have more than 4 years of experience and the others must have more than 2 years of experience. They must have college's degree or above. All the personnel certificates shall be attached as proof documents with English version.

23) Bidder's past performance evaluation in Missan Oilfield, only bidders with good performance record and new bidders to Missan Oilfield shall be considered qualified.

24) Bidder must have at least 5 immediate consecutive years of Oil and City Water Treatment operation experience and must provide adequate track records in the field of Oil and City Water Treatment operation experience with all wellhead equipment and storage. Bidder must provide at least 2 Oil and City Water treatment operation projects experience with documentary evidence in the past 3 years.

25) Bidder must have all the valid certificates in English with certified stamp and signature. Bidder's business scope must include the Oil and City Water Treatment Facility production and maintenance. The relevant certificates and supporting documents must be under review by the bidder itself and should not be from sister or mother subsidiary.

26) The bidder shall provide sufficient employees' CV to cover the manpower requirement of this service contract, all the crew members shall have valid IECN Operation Certificate, at least 10% of crew members have Pressure Vessel Operation Certificate, at least 10% of crew members have that Medium Boiler Operation Certificate, the electrical engineers shall have High Voltage Electrical Certificate and at least 2 employees have Forklift Driving Certificate for this contract. The key production personnel must have more than 4 years of experience and the others must have more than 2 years of experience. They must have college's degree or above. All the personnel certificates shall be attached as proof documents with English version.

27) Bidder's past performance evaluation in Missan Oilfield, only bidders with good performance record and new bidders to Missan Oilfield shall be considered qualified.

28) Bidder must have at least 5 immediate consecutive years of Oil and City Water Treatment operation experience and must provide adequate track records in the field of Oil and City Water Treatment operation experience with all wellhead equipment and storage. Bidder must provide at least 2 Oil and City Water treatment operation projects experience with documentary evidence in the past 3 years.

29) Bidder must have all the valid certificates in English with certified stamp and signature. Bidder's business scope must include the Oil and City Water Treatment Facility production and maintenance. The relevant certificates and supporting documents must be under review by the bidder itself and should not be from sister or mother subsidiary.

30) The bidder shall provide sufficient employees' CV to cover the manpower requirement of this service contract, all the crew members shall have valid IECN Operation Certificate, at least 10% of crew members have Pressure Vessel Operation Certificate, at least 10% of crew members have that Medium Boiler Operation Certificate, the electrical engineers shall have High Voltage Electrical Certificate and at least 2 employees have Forklift Driving Certificate for this contract. The key production personnel must have more than 4 years of experience and the others must have more than 2 years of experience. They must have college's degree or above. All the personnel certificates shall be attached as proof documents with English version.

نتنياهو يتجه إلى واشنطن.. وملف غزة يشتعل قبل الهدنة

تحتجزهم حماس وخلال فترة وقف إطلاق النار، من المقرر أن يتفاوض الطرفان على إنهاء دائم للحرب والإفراج عن بقية الرهائن. وتتولى قطر ومصر والولايات المتحدة دور الوساطة في هذه المحادثات.

وقال نتنياهو: "نحن نعمل على تحقيق الصفقة التي نوقشت كثيرا بالشروط التي اتفقتنا عليها". ويشير هذا إلى اقتراح صاغه الوسيط الأمريكي ستيف ويتكوف، الذي عينه ترامب.

ووافقت حماس على الاقتراح من حيث المبدأ لكنها طلبت تعديلات معينة. رفضتها إسرائيل.

وقال نتنياهو إنه عازم على تحقيق ثلاثة أهداف: إعادة جميع الرهائن إلى الوطن، الأحياء والأموات، القضاء على قدرات حماس وطرد المنظمة من قطاع غزة، وضمان ألا تشكل غزة تهديداً على إسرائيل بعد الآن.

إيرانيي. سستينج حاليا توسيع "دائرة السلام إلى مدى أبعد بكثير مما كان في مقدورنا تخيله في السابق". وأضاف أن الواقع الجديد سيجلب "مستقبلا عظيما" لإسرائيل وللشرق الأوسط بأسره.

وبخصوص الحرب في غزة، قال نتنياهو إنه أرسل وفدا تفاوضيا للمشاركة في محادثات غير مباشرة مع حركة حماس في العاصمة القطرية الدوحة.

وتهدف هذه المحادثات إلى التوصل إلى وقف إطلاق نار لمدة 60 يوما.

يجري خلالها الإفراج عن 10 من أصل 20 رهينة إسرائيلية على قيد الحياة.

إسرائيل. وقال نتنياهو إنه عازم على تحقيق ثلاثة أهداف: إعادة جميع الرهائن إلى الوطن، الأحياء والأموات، القضاء على قدرات حماس وطرد المنظمة من قطاع غزة، وضمان ألا تشكل غزة تهديداً على إسرائيل بعد الآن.

الصباح الجديد - وكالات

غادر رئيس الوزراء الإسرائيلي بنيامين نتنياهو إسرائيل متوجها إلى واشنطن في زيارة تستمر عدة أيام. وذلك في وقت تقرب فيه جهود وقف إطلاق النار من إنهاء حرب غزة المستمرة منذ 21 شهرا.

وقال نتنياهو للمصحفين في مطار بن غوريون قرب تل أبيب قبل مغادرته: "هذه هي زيارتي الثالثة للرئيس الأميركي دونالد ترامب منذ انتخابه منذ أكثر من ستة أشهر". وأضاف نتنياهو أنه سيحري أيضا محادثات مع مسؤولين في الإدارة الأميركية وممثلين عن الحزبين في الكونغرس ومسؤولين بارزين آخرين.

وناشي زيارة نتنياهو إلى واشنطن بعد أقل من أسبوعين من انتهاء حرب استمرت 12 يوما مع إيران، بصرت خلالها إسرائيل والولايات المتحدة منشآت هامة في المرافق النووي الإيراني وأوضح نتنياهو أن الغارات الجوية على إيران التي أسفرت عن مقتل أكثر من 900 شخص وفقا لمسؤولين

إيرانيي. سستينج حاليا توسيع "دائرة السلام إلى مدى أبعد بكثير مما كان في مقدورنا تخيله في السابق". وأضاف أن الواقع الجديد سيجلب "مستقبلا عظيما" لإسرائيل وللشرق الأوسط بأسره.

الصباح الجديد - وكالات

شنت إسرائيل أمس الأول الأحد سلسلة غارات طالت مناطق متفرقة في البقاع وجنوب لبنان قبيل زيارة مرتقبة إلى بيروت. أمس الإثنين، للمسفير الأميركي لدى تركيا والمبعوث الخاص إلى سوريا توم براك الذي سلم المسؤولين اللبنانيين في زيارة سابقة رسالة من الإدارة الأميركية طلب فيها التزاما رسميا بوضع سلاح "حزب الله"

وأبصاره على الساحل الجنوبي وقال المتحدث باسم الجيش الإسرائيلي أفيخاي أدرعي "شنت القوات الجوية في منطقة البقاع وفي جنوب لبنان مستهدفا عددا من المواقع العسكرية والبنى التحتية لتخزين وإنتاج وسائل قتالية استراتيجية لحارب الله الإرهابي إضافة إلى موقع لإطلاق قذائف صاروخية". وأضاف: "وجود تلك الوسائل

غارات إسرائيلية على جنوب لبنان وشرقه عشية زيارة المبعوث الأميركي

وطالب قاسم إسرائيل بأن "تسحب من الأراضي المحتلة وتوقف عدوانها وطمعها وتعيد الأسرى ويبدأ الإعمار" أولا. وعندما يتحقق ذلك "نحن حاضرون للمرحلة الثانية. لتناقص الأمن الوطني والاستراتيجية الدفاعية، حاضرون لسكل شجرة ولدينا من المرونة بما يكفي من أجل أن نتراضى ونتوافق".

يسري في لبنان منذ نشرين الثاني اتفاق لوقف إطلاق النار



PetroChina Halfaya FZCO Iraq Branch

بنروشاينا حلفايش م ح فرع العراق

Tender Announcement

Tenders by: PetroChina Halfaya FZCO Iraq Branch (PetroChina), Operator at Halfaya Oil Field (about 35 km southeast of Amarah city) in Iraq. PetroChina is assigned the operator in the consortium, alongside partners TOTAL E&P Iraq PETRONAS Carigali Sdn. Bhd. and the State Partner South Oil Company to develop Halfaya Oil field under contract (DPSC) with Missan Oil Company. The Announced Tender is listed below:

Tender Title		Tender No.
3	Provision of Non-Metallic Pipeline Maintenance Services for Production Facilities	HFY-CON/PD1431-1454
Bidding collection period	From 8:00am on 08 of July 2025 to 14:00pm on 18 of August 2025	
Bid Collection fee	Free of Charge	
Technical Evaluation Criteria	- Bidder shall have minimum 5 years' Relevant Maintenance Experience in Oil and Gas Field. - Bidder shall own the minimum required equipment to execute the Services as per Schedule 2 of ITB. - Compliance with the Scope of Services as per ITB. - Compliance with PetroChina's HSE requirements - Compliance with PetroChina's Financial Requirements. - Compliance with the Laws and/or Regulations for the company registration in Iraq. - Compliance with ITB requirements - Compliance with PetroChina's Schedule of Mobilization. - Bidder shall have or shall arrange a Camp at Halfaya Oilfield area. - Assessment of Bidder's Previous	

اعلان عن مناقصة

الجهة المنظمة: شركة بنروشاينا حلفايش م ح فرع العراق (شركة بنروشاينا) المنفذة لمشروع حقل نفط الحظيفة (الذي يبعد 35 كم للجنوب الشرقي من مدينة البصرة) في العراق، وقد اختيرت شركة بنروشاينا لتكون بمثابة المنفذ مع شركتها شركة نونال وشركة برونس وشريكهم الحكومي شركة نفط الجنوب لتنفيذ المشروع المذكور أعلاه تحت العقد الموقع مع شركة نفط ميسان. المناقصة لمراد الاعلان عنها مترجة انداء.

رقم المناقصة	عنوان المناقصة
HFY-CON/PD1431-1454	توفير خدمات صيانة خطوط الأنابيب غير المعدنية للمنشآت الإنتاجية
فترة استلام العطاءات	من الساعة 8:00 صباحاً من يوم 08 تموز 2025 ولغاية الساعة 02:00 ظهراً من يوم 18 آب 2025
رسوم المشاركة بالمناقصة	دون دفع الرسوم
معايير التقييم الفني	- يجب أن يمتلك المزايد خبرة صيانة لا تقل عن 5 سنوات في مجال النفط والغاز. - يجب أن يمتلك المزايد الحد الأدنى من المعدات المطلوبة لتنفيذ الخدمات وفقاً للجدول 2 من دعوة تقديم العروض (ITB). - الالتزام بنطاق الخدمات وفقاً لدعوة تقديم العروض (ITB). - الالتزام بمتطلبات السلامة والصحة والبيئة (HSE) لشركة بنروشاينا. - الالتزام بمتطلبات بنروشاينا المالية. - الالتزام بالقوانين و/أو اللوائح المتعلقة بتسجيل الشركة في العراق. - الالتزام بمتطلبات دعوة تقديم العروض (ITB). - الالتزام بجدول التعبئة الخاص بشركة بنروشاينا. - يجب أن يمتلك المزايد أو يرتب لإقامة معسكر في منطقة حقل الحظيفة. - تقييم الأداء السابق للمزايد في حقل الحظيفة من



PetroChina Halfaya FZCO Iraq Branch

بتروشاينا حلفايا ش م ح فرع العراق

Tenders Announcement

Tenders by: PetroChina Halfaya FZCO Iraq Branch (PetroChina), Operator at Halfaya Oil Field (about 35 km southeast of Amarah city) in Iraq. PetroChina is assigned the operator in the consortium, alongside partners TOTAL E&P Iraq PETRONAS Carigali Sdn. Bhd. and the State Partner South Oil Company to develop Halfaya Oil field under contract (DPSC) with Missan Oil Company. The Announced Tenders is listed below:

Tender Title		Tender No.
1	Provision of Corrosion Predictive & Preventive Management (CPPM) Services for Production Facilities	HFY-CON/PD1425-1448
Bidding collection period	From 8:00 AM on 08 July 2025 to 2:00 PM on 18 August 2025	
Bid Collection fee	Free of Charge	
Technical Evaluation Criteria	1. Compliance with Scope of Work. 2. Compliance with Technical Requirements for Production Facilities Services. 3. Compliance with Technical Requirements for Gas Processing Plant Services. 4. Compliance with PetroChina's HSE requirements. 5. Compliance with PetroChina's Financial Requirements. 6. Compliance with the Laws and/or Regulations for the company registration in Iraq. 7. Compliance with Requirements of ITB 8. Availability of camp at Halfaya Oilfield area. 9. Compliance with PetroChina Schedule of Mobilization. 10. Assessment of Bidder's Previous Performance in Halfaya through Contractor Performance Evaluation.	
Tender Title		Tender No.
2	Purchase of Corrosion and Inspection Spares for Production Facilities	HFY-PUR/PD1288-1275

اعلان عن مناقصات

الجهة المعلنه : شركة بتروشاينا للترانسويل م م ح فرع العراق (شركة بتروشاينا) المنطقة لمشروع حقن لسط الطلابة (الذي يبعد 35 كم للجنوب الشرقي من مدينة العمارة) في العراق، وقد اختيرت شركة بتروشاينا لتكون بمثابة المانح مع شركتها شركة نونل وشركة بتروليس وشريكهم الحكومي شركة لسط الجنوب لتنفيذ المشروع المذكور اعلاه تحت لسط الموقع مع شركة لسط ميسان . المناقصات المراد الاعلان عنها مدرجة ادناه

رقم المناقصة	عنوان المناقصة
1	تقديم خدمات إدارة التنبؤ والوقاية من التآكل لمرافق الإنتاج CPF2
من الساعة 8:00 صباحاً يوم 08 تموز 2025، ولغاية الساعة 2:00 ظهراً يوم 18 آب 2025 فترة استلام المقاولات رسوم المشاركة بالمناقصة شون دفع الرسوم	
1. الالتزام بنطاق العمل 2. الالتزام بالمتطلبات الفنية لخدمات مرافق الإنتاج. 3. الالتزام بالمتطلبات الفنية لخدمات مصنع معالجة الغاز. 4. الالتزام بمتطلبات بتروشاينا للسلامة والصحة والبيئة (HSE). 5. الالتزام بمتطلبات بتروشاينا المالية. 6. الالتزام بالقوانين و/أو اللوائح المتعلقة بتسجيل الشركة في العراق. 7. الالتزام بمتطلبات دعوة تقديم العروض (ITB). 8. توافر معسكر في منطقة حقن الحقل. 9. الالتزام بجدول تعبئة بتروشاينا. 10. تقييم الأداء السابق للمتقدم في حقن الحقلية من خلال تقييم أداء المقاول.	
معايير التقييم الفني	
رقم المناقصة	عنوان المناقصة
2	شراء قطع غيار للتآكل والفحص لمرافق الإنتاج
HFY-PUR/PD1288-1275	
من الساعة 8:00 صباحاً يوم 08 تموز 2025، ولغاية الساعة 2:00 ظهراً يوم 18 آب 2025 فترة استلام المقاولات	

بجدة واربين

سعر بيع مثقال الذهب الخليجي 61
عيار 21 تراوح بين 655 ألف و 665
الف دينار. ويبيع مثقال الذهب
العراقي بين 625 ألف و 635 ألف
دينار.

أما أسعار الذهب في اربيل فقد
سجلت انخفاضاً أيضاً حيث بلغ
عيار 22 بيع 686 ألف دينار. وعيار
21 بيع 655 ألف دينار. وعيار 18
بيع 560 ألف دينار.

برنت لشهر لازاً



يل يومها من 8 منتجين
في السوق
أن الزيادة الفعلية في
ست أقل من الخطط لها
وأن معظم الإمدادات
من المملكة العربية

للنفط بالطلب على
فجعت المملكة العربية
سعر شهر آب خامها
سيف إلى أعلى مستوى



PetroChina Halfaya FZCO Iraq Branch

بِقَرَو شاینا حلفایا ش م ح فرع العراق

Tenders Announcement

Tenders by: PetroChina Halfaya FZCO Iraq Branch (PetroChina), Operator at Halfaya Oil Field (about 35 km southeast of Amarah city) in Iraq, PetroChina is assigned the operator in the consortium, alongside partners TOTAL E&P Iraq PETRONAS Carigali Sdn. Bhd. and the State Partner South Oil Company to develop Halfaya Oil field under contract (DPSC) with Missan Oil Company. The Announced Tenders is listed below:

Tender Title		Tender No.
1	Provision of Corrosion Predictive & Preventive Management (CPPM) Services for Production Facilities	HFY-CON/PD1425-1448
Bidding collection period	From 8:00 AM on 08 July 2025 to 2:00 PM on 18 August 2025	
Bid Collection fee	Free of Charge	
Technical evaluation criteria	1. Compliance with Scope of Work. 2. Compliance with Technical Requirements for Production Facilities Services. 3. Compliance with Technical Requirements for Gas Processing Plant Services. 4. Compliance with PetroChina's HSE requirements. 5. Compliance with PetroChina's Financial Requirements. 6. Compliance with the Laws and/or Regulations for the company registration in Iraq. 7. Compliance with Requirements of ITB 8. Availability of camp at Halfaya Oilfield area. 9. Compliance with PetroChina Schedule of Mobilization. 10. Assessment of Bidder's Previous Performance in Halfaya through Contractor Performance Evaluation.	

اعلان عن مناقصات

الجهة الممولة : شركة بترول شلما القبرائيل م.م. ح.ج.ع العراق (شركة بترول شلما) الممولة للمشروع
 حقل نفط الحظانية (الثاني) بعد 35 كم للجنوب الشرقي من مدينة الموصل في العراق. وقد اكتشفت
 شركة بترول شلما لتكون بمثابة المفضل مع شركتها شركة توتال وشركة بترول شلما وشركتهم الحكومي
 شركة نفط الجنوب لتسليم المشروع المذكور اعلاه تحت العقد الموقع مع شركة نفط ميسان .
 المالكات المراد الاعلان عنها بدرجة ادنى .

رقم المناقصة	عنوان المناقصة
HFY-CON/PD1425-1448	تقديم خدمات إدارة التتبع والوقاية من التآكل لمرافق الإنتاج CPF2
من الساعة 8:00 صباحاً يوم 08 تموز 2025، ولغاية الساعة 2:00 ظهراً يوم 18 آب 2025	فترة استلام العطاءات
دون قطع الرسوم	رسوم المشاركة بالمناقصة
1. الالتزام بنطاق العمل. 2. الالتزام بالمتطلبات الفنية لخدمات مرافق الإنتاج. 3. الالتزام بالمتطلبات الفنية لخدمات مصنع معالجة الغاز. 4. الالتزام بمتطلبات بئروتشاينا للسلامة والصحة والبيئة (HSE). 5. الالتزام بمتطلبات بئروتشاينا المالية. 6. الالتزام بالقوانين و/أو اللوائح المتعلقة بتسجيل الشركة في العراق. 7. الالتزام بمتطلبات دعوة تقديم العروض (ITB). 8. توافر معسكر في منطقة حقل الحلفاية. 9. الالتزام بجداول تعبئة بئروتشاينا. 10. تقييم الأداء السابق المتقدم في حقل الحلفاية من خلال تقييم أداء المقاول.	معايير التقييم الفني
رقم المناقصة	عنوان المناقصة

2 شراء قطع غير للتأكل والفحص لمرافق الإنتاج



CHONGCHONG, Inc. LTD

شركة ميمو كة القراءات السبع

attention: ("WOLF" from CTR announcing the bid on three official & newspaper and notices for M&B, 1000, and 10000, from CTR and to the not necessary for the bid announcement across the mid stream.

[illegible]

Agreement:
CNOOC (Hong Kong) Limited, a company existing under the laws of British Virgin Islands, acting as lead contractor of the Technical Services Contract for Mission 08 Fields entered into by and between Mission 08 Company, TF Mission Limited and Inag Drilling Company, N. (aimed to make the following public tender announcement):

[illegible]

5. Teacher Details	
Teacher title	CTF & WTF Organization Service
Teacher number	CMT-PRE-1234-1234567
Teacher Assignment #	CTF documents and all bulletins starting the two period will be published on the following website: https://www.cmtctf.com/bulletin/PREVIEW https://www.cmtctf.com
Website	For those of the CTF community who have access to a vulnerability scanner, their findings are not important to send by email to the following email address: info@ctf.com and info@wtf.com info@ctf.com and info@wtf.com info@ctf.com and info@wtf.com Also, Mail should be sent to the following email address: IMPORTANT: Buffer MUST be registered on our Security Registration System. If not yet registered, Buffer MUST visit https://www.buffer.com. Click on the left "Register" Link; Register and registration, was completed the registration send email to info@ctf.com to activate the registration. Note: During the registration, please use the personal number as the identifier "CMT-1234567" as target project.

[illegible]

Composition of Invitation to Tender (ITT) packages	Tender Documentation Section 1 INSTRUCTION TO TENDER Section 2 PROPOSAL CONDITIONS Section 3 TECHNICAL REQUIREMENTS Section 4 SCHEDULE OF COMPLETION Section 5 BID FORM & CONTRACT
ITT - Section 1, Clause 9.6	Bid Closing Date: no later than 10:00 AM, on 16 February 2017
ITT - Section 1, Clause 4.2	The bid document purchase price received by email to: muhammad.fahim@paf.gov.pk muhammad.fahim@paf.gov.pk muhammad.fahim@paf.gov.pk Emails sent on or before deadline.
ITT - Section 1, Clause 9	All clarifications and correspondence must be sent to all Tender Contact Emails with:
ITT - Section 1, Clause 10.2	QUALITY PACKAGE DELIVERY Proposals must be delivered by: Agencies: 1- Mr. Muhammad Fakhri 2- Mr. Muhammad Fakhri Address: Room 126 Building: Work Area C-1 Field.

Suppliers "Green" Registration	مستند بحدوث انشاء خلية التسجيل اتمت ورجا
AND FORMER ENT ALATION T	الرجاء اني : كتبت للتسجيل وهي اتمت اما في المادرج "CHDOOC Web" اتمتة في جابا المادرج المستند
ER (Baghdad)	التسجيل التسجيلات المادرجين مادرج المادرجات و المادرجات المادرجات المادرجات مادرج المادرجات
pt team for	مادرج التسجيلات المادرجات المادرجات (2022/7/20)
Transfer Contact	مادرج المادرجات المادرجات المادرجات مادرج المادرجات المادرجات المادرجات
admission Team	مادرج المادرجات المادرجات المادرجات مادرج المادرجات المادرجات المادرجات
Administrative Official letter	مادرج المادرجات المادرجات المادرجات مادرج المادرجات المادرجات المادرجات
W&T: Original Bid in Bag Office	مادرج المادرجات المادرجات المادرجات مادرج المادرجات المادرجات المادرجات
Myraleh	مادرج المادرجات المادرجات المادرجات مادرج المادرجات المادرجات المادرجات
sub	مادرج المادرجات المادرجات المادرجات مادرج المادرجات المادرجات المادرجات
FOO Administrative CHDOOC Camp, Mianma	مادرج المادرجات المادرجات المادرجات مادرج المادرجات المادرجات المادرجات
01-364-711081543	مادرج المادرجات المادرجات المادرجات مادرج المادرجات المادرجات المادرجات